
Zápisnica
z mimoriadneho rokovania Obecného  zastupiteľstva v Likavke

dňa 13. 11. 2013

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková
Prednosta  OcÚ v Likavke                    Ing.arch.Iveta Hatalová - ospravedlnená
Prítomní poslanci OZ:  Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor 
Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, Jozef Peniak,  Dušan Štefaničiak ( prítomný od 16.40 hod.), 
Ing. Michal Švento, Mgr. Iveta Žerebáková (prítomná od 17.00 hod)
Prizvaná: Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ

Program rokovania:
 1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Zmena rozpočtu na rok 2013.
 3. Záver.

K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ  otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal 
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo mimoriadne zvolané 
v zmysle § 13 odst.  4/ písm.a ) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších zmien a doplnkov, že je uznášania schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná 
väčšina poslancov OZ. Starosta obce navrhol Mgr. Vladimíra Kloptu za predsedu návrhovej 
komisie, JUDr. Jaromíra Pavlíka a p. Jozefa Peniaka za členov návrhovej komisie. Starosta 
obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 80/2013 a). Hlasovanie: 7-0-0 (neboli prítomní: Ing. Štefaničiak, Mgr. 
Žerebáková)
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ a za overovateľov 
zápisnice  p. Igora Martona a Ing. Petra Klačku.  Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 80/2013 b). Hlasovanie: 7-0-0 (neboli prítomní: Ing. Štefaničiak, Mgr. 
Žerebáková)
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 80/2013 c). Hlasovanie: 7-0-0 (neboli prítomní: Ing. Štefaničiak, Mgr. 
Žerebáková)

K bodu č.  2: Zmena rozpočtu  obce na rok 2013.   Predkladateľ:  starosta  obce oboznámil 
prítomných s návrhom zmeny rozpočtu.
Diskusia:
Mgr.  Klopta  informoval  o stanovisku   finančnej  komisie  pri  OZ,  ktorá  odporúča  zmenu 
rozpočtu schváliť.
Ing. Štefaničiak prišiel do rokovacej miestnosti o16.40 hod.
Mgr. Klopta navrhuje úpravu:
1. Podprogram 7.5 – Oprava chodníka popri štátnej ceste  I/59, ktorý nie je potrebné zvýšiť, 
ale ponechať pôvodnú sumu 22.000,–€; 
2. Podprogram 7.1 – Zimná a letná údržba komunikácií na mzdy a odvody ponechať 0,–€.
Starosta  obce zdôvodnil  zmenu v Podprograme 7.5 – Oprava chodníka popri  štátnej  ceste 
I/59,  búracie  práce  a odvoz  materiálu  obec  zabezpečovala  vo  vlastnej  réžii,  čím  vznikli 



výdavky obci. Úpravy chodníka pri vjazde do rodinných domov si vyžiadali nepredpokladané 
náklady týkajúce sa potreby objednania pneumatického kladiva.
Starosta  ďalej  pokračoval,  že  navýšenie  Podprogramu  7.1  –  Zimná  a letná  údržba 
komunikácií  je  v skutočnosti  presunutá  z Podprogramu  3.4  -  Správa  a údržba  obecného 
majetku inde nezaradená, z dôvodu  reálnej skutočnosti účtovania miezd, nakoľko tam bude 
účtovaná mzda zamestnanca obce, ktorý zabezpečuje zimnú údržbu ciest.
P.  Marton  reagoval  na  vysvetlenie  starostu  s tým,  že  navýšenie  rozpočtu  v jednotlivých 
podprogramoch je opodstatnené.
Mgr. Klopta na základe relevantných faktov stiahol svoj návrh na úpravu rozpočtu.
Ing.  Švento  poukázal  na  navýšenie  Podprogramu  9.1  –  Materská  škola,  kde  je  uvedené 
navýšenie  o sumu 4.188 €  z podielových  daní.  Na financovanie  originálnych  kompetencií 
zastupiteľstvo prijalo VZN č. 12/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 
materskej  školy a dieťa školského zariadenia na rok 2013 a pri  navýšení rozpočtu v danej 
kapitole je potrebné špecifikovať dôvody zmeny, nakoľko  navýšenie podielových daní, nie je 
dôvod na zmenu dotácie. 
Mgr. Žerebáková prišla do rokovacej miestnosti o 17.00 hod.  
JUDr.  Pavlík  sa  pýtal,  či  je  správne,  aby  obecné  zastupiteľstvo  schválilo  danú  zmenu 
rozpočtu, bez zmeny VZN.
Ing. Švento konštatoval, že tieto úpravy je potrebné vykonať súbežne.
Starosta  obce  prizval  účtovníčku  obce  p.  Ševčíkovú  na  objasnenie  navýšenia  predmetnej 
sumy. 
P. Ševčíková uviedla, že úprava je vykonaná na základe zvýšenia podielových daní v roku 
2013.
Ing. Švento podal návrh, že   úpravu t. j. navýšenie o sumu 4.188,– € vykonať až po zmene 
VZN č. 12/2012.
Hlasovanie o návrhu Ing.  Šventu: 9-0-0
JUDr.  Pavlík  navrhol  znížiť  z dôvodu  PN prednostky  OcÚ:  Program 14  –  Samosprávne 
funkcie, Podprogram 14.1  prvok  14.1.1, položku 610 mzdy  o 1 500 € a položku 620 odvody 
o   500 €.
Mgr.  Klopta  navrhuje  znížiť   položky  mzdy  a odvody  o reálnu  sumu,  ktorá  vyplýva 
z uvedeného šetrenia.
Ing. Švento súhlasí s návrhom JUDr. Pavlíka, nakoľko prácu prednostky  počas PN niekto zo 
zamestnancov   vykonáva   a   ušetrené  finančné  prostriedky  sa  použijú  na  vyplatenie 
zastupovania. 
Hlasovanie o návrhu JUDr. Pavlíka: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 81/2013. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 3: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť.

Mgr. Irena Marošová, v. r.     Ing. Peter Klačko, v. r.                 Ing. Marián Javorka, v. r.
zapisovateľka       overovateľ      starosta obce

Igor M a r t o n, v. r.
overovateľ


